
Referat fra FAU-møte i FAU Disen skole 
 
Dato:  02.06.2025 
Tid:  19.00 - 21.00  
Sted:  Personalrommet  
  
Dagsorden 

 

Sak nr: Sak: Ansvar/frist: 

01.06 Velkommen og godkjenning av dagsorden 

 

FAU-leder 

02.06 Orientering fra styret i FAU 

- Melkeordningen: Innmelding av ønsket meny for neste 
skoleår gjøres i disse dager.  

- Det utsettes til neste år å bestemme eventuelle 
endringer i tilbudet fra Skolelyst. For skoleåret 25/26 
beholdes tilbudet som det er idag. 

- WhatsApp-gruppe for FAU-representanter er etablert. 
- Henvendelse fra Oslo KFU: 

- trenger innspill til kurs for nye FAU-representanter 
ved alle Osloskoler 

- Trafikkgruppen har vært i dialog med kommunen/BYM:  
- Fartsgrensen i Kjelsåsveien settes ned til 30 km/h 

fra høsten av! Gjelder fra Skeidbanen og opp til 
Myrerskogveien. 

- Skolegårdsgruppa orienterer om siste søknad som ble sendt 
til Sparebankstiftelsen. Her fikk vi dessverre avslag, men 
søknaden er god og det kan arbeides videre med å søke 
offentlige midler i tillegg slik at søknaden kan bli revurdert.  

- Presentasjon av veileder fra FAU til klassekontakter og 
foresatte: 

-  Det tas i mot innspill og styret arbeider videre med 
denne slik at den er klar til høstens foreldremøter.  

- Til høstens årsmøte vil alle nåværende medlemmer av FAU 
bli invitert i tillegg til nye. Leder og nestleder må velges for 
neste års FAU. Leder og nestleder deltar på høstens 
årsmøte. Dato kommer før sommeren. 

 

FAU-leder 

03.06 Orientering fra digital gruppe 

- Resultater fra spørreundersøkelsen om barnas digitale 
hverdag presenteres. 

Digital gruppe 



- Foreldremøte for 3.trinn er gjennomført. Digitalt 
foreldremøte for foresatte ved hele skolen arrangeres 
3.6.  

- Digital veileder er utarbeidet på bakgrunn av 
spørreundersøkelsen som ble gjennomført. Veileder 
med tilhørende visjon gjennomgås og vedtas av et 
enstemmig FAU. Veileder sendes ut til alle trinn via 
Skolemelding før sommerferien. FAU vil presentere 
temaet på foreldremøte på alle trinn til høsten. 

 

04.06 Eventuelle saker fra møte i Driftsstyret 

- Formøte med to elever fra 7.trinn på forrige møte. Barna 
nevnte trinnets motivasjonsprogram som positivt for 
miljøet samt delt friminutt mellom trinnene som noe bra 
for skolen i sin helhet. Barna nevnte også at de ønsket 
mer skolearbeid til fordel for mindre lekser. Elevene 
forteller om økt bruk av KI til lekser.  

- Orientering om skolens og AKS sin økonomi og 
ansettelser.  

- Orientering om antall skolestartere.  

 

FAU-representant i 
driftsstyret 

05.06 Eventuelt arbeid i grupper 

- Utgikk på grunn av tid. 

 
FAU-representantene 

 

 

 

 

 



Oppmøte: 
 
 23.9 7.10 4.11 2.12 6.1 3.2 3.3 7.4 5.5 2.6 

1a x x x x x x  x x x 

1b x x  x    x x x 

1c  x x x x  x x x x 

1d   x x x x x x x x 

2a x x x x x x x  x x 

2b x     x     

2c x x x x  x x x x x 

2d  x x  x  x x  x 

3a x x  x x x  x x x 

3b   x x x x   x x 

3c x x x   x x x x x 

3d x x x x x  x x x x 

4a x x x x x x x x x x 

4b x x x x x x x x x x 

4c x x  x       

5a x  x  x x  x x x 

5b x x x  x  x  x x 

5c  x  x x  x  x x 

6a x x x x x x x x x x 

6b  x  x     x  

6c  x         

7a   x x x  x x   

7b x x x x x x x x x x 

7c x x x x x  x x x x 

 

 


